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Питање постављено Колегијуму Дома народа Парламентарне скупштине БиХ – „Који 

су разлози опредијелили Дом народа Парламентарне скупштине БиХ да не подржи 

Предлог закона о вину који је претходно, готово једногласно, усвојен у 

Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ?“ 

 

Иницијатива упућена Заједничком колегијуму оба дома Парламентарне скупштине БиХ 

– „Предлажем Заједничком колегијуму да размотри потребу увођења одговарајућег 

механизма који би омогућио информисање посланика односно делегата о чињеницама 

и разлозима неусвајања аката у једном дому, након што су они усвојени у другом дому 

Парламентарне скупштине. Сматрам да би службено презентовање аргумената који су 

опредијелили један од домова за одбијање усвајања одговарајућег акта било корисно 

самим парламентарцима, као и да би допринијело већем квалитету самих аката који 

излазе из парламентарне процедуре у овом дому.” 

 

Питање постављено Федералном министарству енергије, рударства и индустрије – “Да 

ли је планирана и евентуално реализована финансијска или нека друга помоћ 

рудницима угља у Федерацији БиХ у овој, односно у наредној буџетској години, те 

какав је положај рудника угља Тушница у том контексту?” 
 


